

澳門生產力暨科技轉移中心 MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER

考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄 DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

名稱:	亞世紀澳門食品服務有限公司—亞世紀食品加工廠	
地址:	澳門圓台街76號海洋工業中心第一期6樓 E	
標準:	考取認證:	證書有效期:
	ISO 22000:2018	2027年9月21日
	HACCP	2027年9月21日
認證範圍:	冷藏肉類、家禽類和海鮮類產品的加工和包裝 冷藏和冷凍肉類、家禽類和海鮮類產品的倉儲	
電話:	853-2892 1248	
網站:		

免責聲明:

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏,及因此而導致任何損失,CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料,請聯絡 CPTTM 標準、管理及培訓考試部:

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Standards, Management, Training & Assessment Department:

Tel: (853) 28781313 Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.moEmail: quality@cpttm.org.mo

進一步資料,請瀏覽 For more information, please browse: http://www.cpttm.org.mo/quality 更新於 Updated on: November 22, 2024



澳門生產力暨科技轉移中心

MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER

考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄

DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Certificate No: F211



ALEXIS FOOD PROCESSING FACTORY

(Factory owned by Alexis Macau Food Services Limited)

400 400 400 400 400 至世紀食品加工廠

complies with the requirements of ISO 22000 澳門順台街 76 號海洋工業中心第一期 6 樓 B

food safety management system standard, applicable to: Processing and packaging of refrigerated meat, poultry and seafood products

Warehousing of refrigerated and from a mount of the control of t Warehousing of refrigerated and frozen meat, poultry and seafood products

冷藏肉類、家禽類和海鮮類產品的加工和包裝 冷藏和冷凍肉類、家禽類和海鲜類產品的倉儲

Signed for and on behalf of

ACCREDITED CERTIFICATION INTERNATIONAL LIMITED



Authorised Signatory



The continued validity may be verified via scanning the code with a smartphone or via website www.aci-limited.com. Further enquiry, please contact (852) 39778988.



this certificate

Original Certification 21 September 2024

Expiry 21 September 2027

進一步資料,請瀏覽 For more information, please browse: http://www.cpttm.org.mo/quality 更新於 Updated on: November 22, 2024



澳門生產力暨科技轉移中心

MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER

考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄

DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Certificate No: H211



This is to certify that the Hazard Analysis Critical Control Point (HACCP) Management System of der der der der der der der

ALEXIS FOOD PROCESSING FACTORY

(Factory owned by Alexis Macau Food Services Limited)

亞世紀食品加工廠

(為亞世紀澳門食品服務有限公司旗下之廠房)

RUA DA DOCA DOS HOLANDESES NO 76, IND. OCEANO (BLOCO 1) 6E, MACAU 澳門圓台街 76 號海洋工業中心第一期 6 樓 E

complies with the requirements of

HET HET HACEP HET HET HET

management system

With reference to Codex "Recommended International Code of Practice General Principles of Food Hygiene"

Processing and packaging of refrigerated meat, poultry and seafood products;

Warehousing of refrigerated and frozen meat, poultry and seafood products; Warehousing of refrigerated and frozen meat, poultry and seafood products.

Signed for and on behalf of

ACCREDITED CERTIFICATION INTERNATIONAL LIMITED

Authorised Signatory



The continued validity may be verified via scanning the code with a smartphone or via website www.aci-limited.com. Further enquiry, please contact (852) 39778988.



this certificate

Original Certification 21 September 2024

Expiry 21 September 2027